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RADA GMINY 

   ROGOWO 

Protokół Nr XV/2025 

z XV sesji Rady Gminy Rogowo 

data posiedzenia: 30-06-2025 

miejsce posiedzenia: sala Gminnego Domu Kultury w Rogowie przy ul. Kościelnej 4a 

godzina otwarcia i zamknięcia: 1100 do 1341 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XIII i XIV sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym wraz z informacją o realizacji uchwał. 

5. Zapytania radnych do informacji o której mowa w pkt 4. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego o pracy Rady Gminy w okresie międzysesyjnym, obejmujące 

sprawozdania przewodniczących o pracy Komisji. 

7. Raport o stanie Gminy Rogowo za 2024 rok 

A. debata nad Raportem o stanie Gminy Rogowo za 2024 rok 

B. podjęcie uchwały nr XV/104/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Rogowo wotum zaufania. 

8. Przyjęcie: sprawozdania rocznego z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem finansowym Gminy 

Rogowo za 2024 r., informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Rogowo za 2024 rok oraz 

informacji o przebiegu wykonania planów finansowych przez samorządowe instytucje kultury za 2024 

rok: 

A. wprowadzenie do dyskusji Wójta Gminy 

B. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o przedłożonym przez 

Wójta sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu Gminy Rogowo za 2024 rok, oraz informacji 

o przebiegu wykonania planów finansowych przez samorządowe instytucje kultury za 2024 rok, 

C. przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej skierowanego do Rady Gminy o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy 

D. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Rogowo w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Rogowo z 

wykonania budżetu gminy za 2024 rok, 

E. dyskusja 

F. podjęcie uchwały nr XV/105/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Rogowo za 2024 rok. 

G. podjęcie uchwały nr XV/106/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Rogowo z tytułu wykonania budżetu gminy za 2024 

rok. 

9. Podjęcie uchwały nr XV/107/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. o zmianie uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rogowo na 2025 r. 

10. Podjęcie uchwały nr XV/108/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. o zmianie uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2032. 

11. Podjęcie uchwały nr XV/109/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie przyjęcia 

Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Rogowo na 

lata 2013-2028 – aktualizacja. 

12. Podjęcie uchwały nr XV/110/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie przyjęcia 

planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami. 

13. Podjęcie uchwały nr XV/111/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za pobyt i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku „Nasze Gzuby” w Rogowie. 



 

14. Podjęcie uchwały nr XV/112/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród za osiągniecia dydaktyczno- 

wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Gminę Rogowo. 

15. Podjęcie uchwały nr XV/113/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji 

odnawialnych źródeł energii na obszarze Gminy Rogowo. 

16. Podjęcie uchwały nr XV/114/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Rogowo i jej jednostkom 

podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 

będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

17. Podjęcie uchwały nr XV/115/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

organizacji wspólnej obsługi kasowej dla jednostek budżetowych Gminy Rogowo. 

18. Podjęcie uchwały nr XV/116/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. o zmianie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

19. Podjęcie uchwały nr XV/117/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych położonych w Rogowie przy ul. Kościuszki 8 oraz 

udzielenia bonifikaty. 

20. Wolne głosy i wnioski. 

21. Zakończenie. 

Wykaz głosowań 
1. Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz z zaproponowaną zmianą. (2025-06-30 

11:04:16) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; Edyta Golczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Dariusz Kośmider; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; 

Aleksander Pechman; Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański; Robert Wódczak; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

2. Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołów z XIII i XIV sesji w wersji wyłożonej do wglądu. 
(2025-06-30 11:12:16) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; Edyta Golczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Dariusz Kośmider; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; 

Aleksander Pechman; Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański; Robert Wódczak; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

3. Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr XV/104/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 
2025 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Rogowo wotum zaufania. (2025-06-30 12:19:07) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; Edyta Golczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Dariusz Kośmider; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; 

Aleksander Pechman; Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański; Robert Wódczak; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

4. Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr XV/105/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca  

2025 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Rogowo za 2024 rok. (2025-06-30 12:51:19) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 
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obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; Edyta Golczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Dariusz Kośmider; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; 

Aleksander Pechman; Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański;  Robert Wódczak; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

5. Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr XV/106/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 

r. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Rogowo z tytułu wykonania budżetu gminy 

za 2024 rok. (2025-06-30 12:55:29) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; EdytaGolczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Dariusz Kośmider; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; 

Aleksander Pechman; Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański; Robert Wódczak; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

6. Głosowanie nad wnioskiem w sprawie odczytywania uchwał w wersji skróconej. (2025-06-30 
13:09:43) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; Edyta Golczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Dariusz Kośmider; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; 

Aleksander Pechman; Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański; Robert Wódczak; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

7. Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr XV/107/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca  

2025 r. o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rogowo na 2025 r. 

(2025-06-30 13:10:40) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 14 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; Edyta Golczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; Aleksander Pechman; 

Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański; Robert Wódczak; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Dariusz Kośmider; 

8. Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr XV/108/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca  

2025 r. o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2032. 
(2025-06-30 13:11:47) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 14 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; Edyta Golczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; Aleksander Pechman; 

Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański; Robert Wódczak; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Dariusz Kośmider; 

9. Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr XV/109/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca  

2025 r. w sprawie przyjęcia Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Rogowo na lata 2013-2028 – aktualizacja. (2025-06-30 13:13:05) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; Edyta Golczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Dariusz Kośmider; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; 

Aleksander Pechman; Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański; Robert Wódczak; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

10. Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr XV/110/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca  

2025 r. w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunami. (2025-06-30 13:14:00) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 



 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; Edyta Golczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Dariusz Kośmider; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; 

Aleksander Pechman; Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański; Robert Wódczak; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

11. Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr XV/111/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca  

2025 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku „Nasze 

Gzuby” w Rogowie. (2025-06-30 13:14:56) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; Edyta Golczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Dariusz Kośmider; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; 

Aleksander Pechman; Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański; Robert Wódczak;  

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

12. Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr XV/112/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca  

2025 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród za 

osiągniecia dydaktyczno- wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Rogowo. (2025-06-30 13:16:29) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; Edyta Golczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Dariusz Kośmider; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; 

Aleksander Pechman; Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański; Robert Wódczak; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

13. Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr XV/113/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca  

2025 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla lokalizacji odnawialnych źródeł energii na obszarze Gminy Rogowo. 

(2025-06-30 13:17:34) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 11 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; Edyta Golczyk; 

Szymon Kasprzak; Aleksander Pechman; Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański; 

Robert Wódczak; 

PRZECIW - 1 - Dariusz Kośmider; 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 3 - Roman Hanczewski; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; 
14. Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr XV/114/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca  

2025 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na 

raty spłaty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie 

Rogowo i jej jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej  

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób 

uprawnionych do udzielania tych ulg. (2025-06-30 13:19:21) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; Edyta Golczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Dariusz Kośmider; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; 

Aleksander Pechman; Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański;  Robert Wódczak; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

15. Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr XV/115/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 

2025 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi kasowej dla jednostek budżetowych Gminy 

Rogowo. (2025-06-30 13:20:16) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; EdytaGolczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Dariusz Kośmider; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; 

Aleksander Pechman; Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański; Robert Wódczak; 
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PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

16. Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr XV/116/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 

2025 r. o zmianie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. (2025-06-30 

13:21:07) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; Edyta Golczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Dariusz Kośmider; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; 

Aleksander Pechman; Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański; Robert Wódczak; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

17. Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr XV/117/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca  

2025 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych położonych w Rogowie przy  

ul. Kościuszki 8 oraz udzielenia bonifikaty. (2025-06-30 13:22:08) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; Edyta Golczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Dariusz Kośmider; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; 

Aleksander Pechman; Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański; Robert Wódczak; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

18. Głosowanie nad przyjęciem uchwały nr XV/118/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca  

2025 r. w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody. 

(2025-06-30 13:23:01) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 15 - Leszek Bugajny; Stanisław Ciesielski; Wojciech Czerwiński; Stefan Fedejko; Edyta Golczyk; 

Roman Hanczewski; Szymon Kasprzak; Dariusz Kośmider; Julita Marciniak; Aneta Olszowa; 

Aleksander Pechman; Kazimierz Rychlewski; Renata Szymaniak; Artur Szymański; Robert Wódczak; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Przebieg sesji 

 

W sesji na 15 radnych udział wzięło 15 /Wg załączonej listy obecności/ 

Sesji przewodniczył – Robert Wódczak   - Przewodniczący Rady Gminy 

                  – Anna Łukaszewska - Protokolant 

  

Spoza Rady w sesji udział wzięli : 

Wójt Gminy – Tomasz Michalczak 

Zastępca Wójta – Marcin Nitka 

Sekretarz Gminy – Paulina Zawadzka - Bauza 

Skarbnik Gminy – Wioletta Nowakowska  

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rogowie – Maria Machaj- Socha 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Gościeszynie – Zbigniew Jodełko 

Dyrektor Gminnego Przedszkola w Rogowie – Beata Kabacińska 

Dyrektor Gminnego Domu Kultury (dalej GDK) – Anna Jarecka 

Kierownik Samorządowej Administracji Placówek Kulturalno – Oświatowych – Roman Bereźnicki 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Mariola Kuchcińska 

oraz sołtysi: Jacek Lis, Zdzisława Wekwert, Anna Kempiak. 

  

Ad.1. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Robert Wódczak, który powitał przybyłych na sesję 

radnych, Wójta Gminy Tomasza Michalczaka, Zastępcę Wójta Pana Marcina Nitkę, Skarbnik Gminy Panią 

Wiolettę Nowakowską, Mecenas Panią Karolinę Wilamowską, dyrektorów szkół, kierowników jednostek 

organizacyjnych, radnych, przybyłych na sesję Sołtysów Sołectw Gminy Rogowo, Darię Kaszyńską – 

Przedstawicielkę Komitetu Protestacyjnego „Nasza Gmina, Nasz Głos – Bez Wiatraków”, a także wszystkie 

osoby oglądające sesję online. 

Kontynuując prowadzący obrady stwierdził, że w sesji na 15 radnych udział bierze 15 i jest ona władna  

do podejmowania uchwał. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że porządek obrad XV sesji Rady Gminy Rogowo został 

opublikowany w Systemie Rada oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy Rogowo,  

o czym radni zostali poinformowani drogą elektroniczną. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są inne propozycje do porządku obrad. 

Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia 

zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody. Jak powiedział konieczność wprowadzenia uchwały wynikła 

po wysłaniu materiałów do radnych a uchwała została zaopiniowana przez właściwą komisje.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował wprowadzenie wspomnianej przez Wójta uchwały w punkcie 20 

porządku i przesunięcie dwóch pozostały punktów pn. wolne głosy i wnioski oraz zakończenie na punkty  

21 i 22. 

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali porządek obrad wraz z zaproponowana zmianą. 

Zmieniony porządek przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XIII i XIV sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym wraz z informacją o realizacji uchwał. 

5. Zapytania radnych do informacji o której mowa w pkt 4. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego o pracy Rady Gminy w okresie międzysesyjnym, obejmujące 

sprawozdania przewodniczących o pracy Komisji. 

7. Raport o stanie Gminy Rogowo za 2024 rok 

A. debata nad Raportem o stanie Gminy Rogowo za 2024 rok 
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B. podjęcie uchwały nr XV/104/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Rogowo wotum zaufania. 

8. Przyjęcie: sprawozdania rocznego z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem finansowym Gminy 

Rogowo za 2024 r., informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Rogowo za 2024 rok  

oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych przez samorządowe instytucje kultury 

za 2024 rok: 

A. wprowadzenie do dyskusji Wójta Gminy 

B. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o przedłożonym przez 

Wójta sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu Gminy Rogowo za 2024 rok,  

oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych przez samorządowe instytucje 

kultury za 2024 rok, 

C. przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej skierowanego do Rady Gminy o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy 

D. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Rogowo w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Rogowo  

z wykonania budżetu gminy za 2024 rok, 

E. dyskusja 

F. podjęcie uchwały nr XV/105/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Rogowo za 2024 rok. 

G. podjęcie uchwały nr XV/106/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Rogowo z tytułu wykonania budżetu gminy za 2024 

rok. 

9. Podjęcie uchwały nr XV/107/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. o zmianie 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rogowo na 2025 r. 

10. Podjęcie uchwały nr XV/108/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. o zmianie 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2032. 

11. Podjęcie uchwały nr XV/109/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

przyjęcia Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Rogowo na lata 2013-2028 – aktualizacja. 

12. Podjęcie uchwały nr XV/110/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami. 

13. Podjęcie uchwały nr XV/111/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za pobyt i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku „Nasze Gzuby”  

w Rogowie. 

14. Podjęcie uchwały nr XV/112/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród za osiągniecia dydaktyczno- 

wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Rogowo. 

15. Podjęcie uchwały nr XV/113/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji 

odnawialnych źródeł energii na obszarze Gminy Rogowo. 

16. Podjęcie uchwały nr XV/114/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Rogowo i jej 

jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób uprawnionych do udzielania 

tych ulg. 



 

17. Podjęcie uchwały nr XV/115/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

organizacji wspólnej obsługi kasowej dla jednostek budżetowych Gminy Rogowo. 

18. Podjęcie uchwały nr XV/116/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. o zmianie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

19. Podjęcie uchwały nr XV/117/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych położonych w Rogowie przy ul. Kościuszki 8 oraz 

udzielenia bonifikaty. 

20. Podjęcie uchwały nr XV/118/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody. 

21. Wolne głosy i wnioski. 

22. Zakończenie. 

Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z XIII i XIV sesji Rady Gminy Rogowo został 

wyłożony do wglądu radnych przed sesją, a także opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 

Gminy Rogowo. Kontynuując zwrócił się do radnych z zapytaniem czy czytać protokół, czy przyjmują w 

wersji wyłożonej do wglądu. Radni wyrazili zgodę, aby protokołu nie czytać i jednogłośnie przyjęli w wersji 

wyłożonej do wglądu /15 za/. 

W trakcie głosowania ogłoszono 1 minutę przerwy, ze względu na problemy techniczne. Po przerwie 

wznowiono obrady sesji. 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym wraz z informacją o realizacji 

uchwał. 

Wójt Gminy Tomasz Michalczak poinformował, że: 

- - w dniach 29-30 maja 2025 r. uczestniczył w konferencji organizowanej przez Enea Oświetlenie Sp. z o.o. 

tematem spotkania były inwestycje energetyczne; 

- w dniu 1 czerwca 2025 r. w zastępstwie Pan Marcin Nitka uczestniczył w uroczystościach odpustowych  

w Gościeszynie; 

- w dniu 4 czerwca 2025r. w zastępstwie Sekretarz Gminy Pani Paulina Zawadzka – Bauza brała udział  

w jubileuszu 80- lecia Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Żninie; 

- w dniu 6 czerwca 2025 r. w zastępstwie Pani Sekretarz uczestniczyła w Powiatowym Dniu Rodzicielstwa 

Zastępczego w Lubostroniu; 

- w dniu 11 czerwca 2025 r. brał udział w sesji nadzwyczajnej; 

- dnia 12 czerwca 2025 r. uczestniczył w Konwencie Wójtów Województwa Kujawsko – Pomorskiego  

w Zielonce; 

- dnia 13 czerwca 2025 r. uczestniczył w otwarciu nowej altany, która stanowi uzupełnienie ogrodu  

przy Gminnej Bibliotece w Rogowie; 

- w dniu 14 czerwca 2025 r. brał udział w symbolicznym otwarciu żłobka „ Nasze Gzuby” w Rogowie  

oraz w otwarciu lata na plaży; 

- w dniu 18 czerwca 2025 r. w zastępstwie Pani Anita Wożniak- inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

europejskich i krajowych, brała udział w walnym zabraniu członków Lokalnej Grupy Rybackiej „Nasza 

Kraina i Pałuki”; 

- dnia 21 czerwca 2025 r. brał udział w zawodach strażackich dla Gmin Rogowo i Gąsawa; 

- w dniu 27 czerwca 2025 r. w zastępstwie Pan Roman Bereźnicki - Kierownik SAPOK uczestniczył  

w zakończeniu roku szkolnego w Gościeszynie oraz roku przedszkolnego w Gminnym Domu Kultury  

w Rogowie; 

- dnia 28 czerwca 2025 r. brał udział w Powiatowych Zawodach Strażackich w Rogowie; 

- tego samego dnia w zastępstwie Mariola Kuchcińska – Kierownik GOPS brała udział otwarciu Dziennego 

Domu Pomocy w Juncewie; 

- również w tym dniu uczestniczył w I edycji turnieju 3 jezior w zawodach na skuterach wodnych. 
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Następnie Zastępca Wójta Pan Marcin Nitka przekazał informacje o postępowaniach przetargowych. Dnia  

17 czerwca 2025 r. Gmina Rogowo podpisała umowę przetargową na zadanie: „Budowa rozdzielczej sieci 

wodociągowej na działkach nr ewid. 90/28, 100/3, 141, obręb Izdebno, gmina Rogowo” z firmą: 

Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe Wod-Kan C.O. i Gaz z siedzibą w Karniszewie 20A, 62-212 

Mieleszyn na kwotę: 141 450,00 zł. Termin wykonania zamówienia wynosi 2 miesiące od dnia podpisania 

umowy tj.: do dnia 17 sierpnia 2025 r. Zadanie zostanie sfinansowane w ramach darowizny mieszkańców. 

Dnia 6 czerwca 2025 r. Gmina Rogowo ogłosiła postępowanie przetargowe na zadanie: „Sukcesywna dostawa 

pelletu drzewnego dla Gminy Rogowo na sezon grzewczy 2025/2026”. Do dnia składania ofert do 

zamawiającego wpłynęły cztery oferty. Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma: „Węglopasz” Sp. z o.o. ul. 

Piątkowska 149/6, 60-648 Poznań. Dnia 27 czerwca 2025 r. została podpisana umowa z firmą: „Węglopasz” 

Sp. z o.o., ul. Piątkowska 149/6, 60-648 Poznań na kwotę 198 180,68 zł brutto. W bieżącym tygodniu Gmina 

Rogowo zamierza ogłosić postępowanie przetargowe na zadanie: „Termomodernizacja budynku Gminnej 

Biblioteki i SAPOK w Rogowie. Zadanie ma być dofinansowane w ramach: Krajowego Planu Odbudowy  

i Zwiększenia Odporności (KPO), Komponent B „Zielona energia i zmniejszenie energochłonności”.  

W czasie międzysesyjnym z tzw. małych postępowań przeprowadzono dwa zapytania ofertowe. Pierwsze 

postępowanie to „Kompleksowa obsługa bankowa budżetu Gminy Rogowo i jej jednostek w okresie  

od 27.07.2025 r. do 31.07.2029 r.” Umowa została podpisana z Pałuckim Bankiem Spółdzielczym  

w Wągrowcu ul. Kolejowa 19, 62-100 Wągrowiec na kwotę 92 800,00 zł. Dnia 30 czerwca 2025 r. Gmina 

Rogowo ogłosiła postępowanie na zadanie: Pełnienie nadzoru inwestorskiego na zadanie  

pn.: „Termomodernizacja budynku Gminnej Biblioteki i SAPOK w Rogowie”. Termin składania ofert upływa 

dnia 8 lipca 2025 r. o godz. 10:00.  Następnie Zastępca Wójta przekazał, że w dniu 17 czerwca 2025 r. Gmina 

Rogowo otrzymała informację o pozytywnym rozpatrzeniu wniosku dla zadania pn. „Termomodernizacja 

budynku Gminnej Biblioteki Publicznej i SAPOK w Rogowie”, złożonego w ramach naboru wniosków nr  

w zakresie Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności, Komponent B „Zielona energia  

i zmniejszenie energochłonności”, Inwestycja B1.1.4 „Wzmocnienie efektywności energetycznej obiektów 

lokalnej aktywności społecznej”. Wartość zadania szacuje się na kwotę 621 473,83 zł. Dofinansowanie 

wyniesie 204 671,03 zł. Kwota dofinansowania jest proporcjonalna do powierzchni biblioteki w stosunku  

do całości budynku co wynika z regulaminu naboru. Zastępca Wójta nadmienił, że jest to jeden z tych naborów  

w ramach środków z KPO, gdzie wnioski można było składać minutę po północy, a formularze nie były 

wcześniej opublikowane. Stąd też wynikały późniejsze trzykrotne wezwania do uzupełnienia, na które Gmina 

miała nawet jednodniowe terminy. Poza kwestiami formalnymi i merytorycznymi decydowała godzina 

wpłynięcia wniosku. Sam wniosek został złożony o godzinie 2:42 w pierwszej dobie od rozpoczęcia naboru.  
Gmina oczekuje na podpisanie umowy oraz jest w trakcie przygotowywania przetargu na wykonanie zadania 

inwestycyjnego. W tym samym dniu tj. 17 czerwca 2025 r. do Urzędu wpłynęła również informacja  

o otrzymaniu środków dla Gminnego Domu Kultury w Rogowie w ramach Projektu „Kultura w zasięgu 3.0” 

na zakup 2 totemów informacyjnych – multimedialnych (zewnętrznego i wewnętrznego) oraz zakup 

profesjonalnej strony internetowej, dostosowanej do potrzeb mieszkańców z uwzględnieniem osób  

ze szczególnymi potrzebami tj. słabowidzących czy mających ograniczone możliwości w przemieszczaniu 

się. Jest to duży krok w komunikacji pomiędzy Domem Kultury a mieszkańcami Gminy Rogowo. Urządzenia 

multimedialne i strona internetowa umożliwią swobodny dostęp nie tylko do informacji o ofercie kulturalnej, 

ale także do materiałów zgromadzonych przez Gminny Dom Kultury. Wartość projektu wynosi 44.995 zł. 

Kolejno Zastępca przekazał, że dnia 24 czerwca 2025 roku zostało podpisane porozumienie z Wojewódzkim 

Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu, na pełnienie roli operatora gminnego  

w programie Czyste Powietrze. Wsparcie operatora jest zupełnie bezpłatne. Ze wsparcia mogą skorzystać 

mieszkańcy, którzy chcą wnioskować o najwyższy i podwyższony poziom dofinansowania. Gminny punkt 

operatora Czyste Powietrze znajduje się w Rogowie przy ul. Kolejowej 19 i będzie czynny w każdy 

poniedziałek i środę od godziny 14:00 do godziny 19:00. Zastępca Wójta przekazał, ze dnia 27 czerwca 2025 

roku otrzymaliśmy informacje z Polskiego Czerwonego Krzyża dotyczące braku poszanowania zbierania 

tekstyliów do specjalnych pojemników PCK. Mieszkańcy wrzucają do pojemników nie tylko odzież, ale 

również odpady komunalne, meble, elektrośmieci, a nawet śmieci niebezpieczne, materiały budowlane, 

odpady medyczne, popiół, co nie tylko utrudnia segregację, ale także obniża bezpieczeństwo i estetykę 

przestrzeni publicznej. Polski Czerwony Krzyż to instytucja z ponad stuletnią tradycją niesienia pomocy 

najbardziej potrzebującym. Ogólnopolski program tekstylia PCK realizowany jest w wielu miastach Polski. 

Jego celem jest nie tylko pozyskiwanie odzieży i tekstyliów dla osób w trudnej sytuacji życiowej, ale także 



 

aktywne wspieranie zrównoważonej gospodarki odpadami i promowanie postaw proekologicznych. Kolejno 

Zastępca Pan M. Nitka przedstawił informacje o drogach. W dniu 17 czerwca 2025 roku nastąpił komisyjny 

odbiór inwestycji pn. „Remont drogi gminnej nr 130535C Skórki gm. Rogowo”, drogi prowadzącej na tzw. 

Zbójewo o długości 2,778 km. W ramach tego zadania (oraz konieczności wykonania prac dodatkowych) 

wykonano m.in.: rozłożono i zagęszczono warstwę wyrównawczą o średniej grubości 5 cm z kruszywa 

drogowego, a następnie  ułożona została warstwa ścieralna o grubości 6 cm z masy bitumicznej wraz ze 

zjazdami do posesji. Zadanie zrealizowane zostało przez firmę Kowalski Budownictwo Sp. z o.o. z siedzibą 

w Żninie, zgodnie z podpisaną umową w dniu 8 maja 2025 roku. Na uwagę zasługiwało bardzo duże 

zintensyfikowanie prowadzonych prac. Całkowity koszt robót budowlanych (wraz z robotami dodatkowymi) 

wyniósł: 1.027.451,04 złotych. Inwestycja została dofinansowana w 50 % z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg. Wykonane zostały prace polegające na realizacji zadania pn. „Utwardzeniu terenu i dróg wewnętrznych 

przy siedzibie Urzędu Gminy w Rogowie”, z masy bitumicznej. Zadanie zostało zrealizowane przez firmę 

Kowalski Budownictwo Sp. z o.o. z siedzibą w Żninie, natomiast oznakowanie poziome zostało wykonane 

przez firmę Inter-Znak z Mogilna. Zadanie zrealizowane zostało ze środków własnych Gminy. Prowadzone 

są prace związane remontami cząstkowymi dróg gminnych (1 000 m2). Zgodnie z zawartą umową z dnia  

20 marca 2025 roku zadanie realizowane jest przez firmę Budowlano-Remontowo-Drogową Dariusz 

Białobrzycki z siedziba w Gnieźnie. Prace zostały wstrzymane w piątek (27.06.br) z uwagi na wcześniejsze 

obfite opady deszczu, które uniemożliwiły prawidłowe prowadzenie prac. Prace zostaną wznowione 

niezwłocznie po wyschnięciu zastoisk wody znajdujących się w ubytkach (wyrwach). Nadmieniam, że  

w pierwszej kolejności remonty będą prowadzone na drogach gminnych, na terenie miejscowości Mięcierzyn, 

Lubcz, Cegielnia, Jeziora oraz na odcinku Lubczynek - Kolonia-Gałęzewo. Trwają systematyczne prace 

związane z równaniem dróg gminnych o nawierzchni gruntowej oraz o nawierzchniach utwardzonych 

kruszywem drogowym. Prowadzone są również systematyczne prace związane z wykaszaniem poboczy dróg 

gminnych, boisk, placów zabaw itp. Wystąpił kilkudniowy przestój w prowadzeniu tych prac z uwagi na 

awarie kosiarki bijakowej i brak części zamiennych. Prace wznowiono w dniu 27.06.br., po dostarczeniu 

części zamiennych, ich wymianie w ramach własnych sił i środków. Zastępca przekazał także informacje 

 o działkach na sprzedaż. W dniu 10 lipca zostaną przeprowadzone przetargi na sprzedaż działek nr 47/11  

i 47/27 położonych w Lubczu, przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną lub zabudowę 

usługową. Nieruchomości położone są między drogą ekspresową S5 a dawną drogą krajową nr 5. Wadium 

można wpłacać do 7 lipca b.r. W najbliższym czasie zostaną ogłoszone przetargi na sprzedaż działek nr 58/2, 

58/5 przeznaczonych pod budowę obiektów produkcyjnych, składów i magazynów, nr 1451/11 w Rogowie 

(Wiktorowie) przeznaczonej pod zabudowę rekreacji indywidualnej, urządzeń turystycznych i usług sportu 

oraz na sprzedaż 4 lokali mieszkalnych położonych przy ul. Kościuszki 8. Więcej informacji można zasięgnąć 

w Urzędzie Gminy Rogowo osobiście w  pokoju nr 15, telefonicznie pod numerami telefonów 693 900 452 

lub 52 3024053 (wew. 33) bądź w Biuletynie Informacji Publicznej. Zastępca Pan M. Nitka poinformował,  

że Gmina rozpoczęła kontrole kompostowników na terenie nieruchomości zadeklarowanych jako 

kompostujące bioodpady w kompostownikach przydomowych. Kontrole prowadzone są przez 

upoważnionych pracowników Urzędu Gminy. Aktualnie trwają w miejscowości Rogowo. Kontrole mają na 

celu weryfikację, czy kompostowniki faktycznie istnieją oraz czy spełniają wymagane warunki techniczne  

i są użytkowane zgodnie z przeznaczeniem. Jeżeli okaże się, że właściciel nieruchomości, który złożył 

informację o posiadaniu kompostownika przydomowego i kompostowaniu w nim bioodpadów stanowiących 

odpady komunalne nie posiada tego kompostownika lub nie kompostuje w nim bioodpadów stanowiących 

odpady komunalne lub też  uniemożliwia upoważnionym podmiotom dokonanie oględzin nieruchomości,  

w celu ustalenia czy bioodpady są kompostowane w przydomowym kompostowniku Wójt w drodze decyzji 

stwierdza utratę prawa do zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Ponowne 

skorzystanie z tzw. ulgi za kompostownik może nastąpić nie wcześniej niż po upływie 6 miesięcy od dnia, 

 w którym decyzja o utracie prawa do tego zwolnienia stała się ostateczna, wymaga ono także złożenia nowej 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. W związku z powyższym prosimy 

mieszkańców o zapoznanie się z warunkami technicznymi, jakie powinny spełniać kompostowniki oraz 

upewnienie się, że kompostownik znajduje się na posesji i jest właściwie użytkowany.  

Na koniec wypowiedzi Zastępca Wójta przekazał informacje o realizacji uchwał z ostatniej sesji. Zostały one 

wysłane do organów nadzoru a te wymagające publikacji zostały opublikowane w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego. Wszystkie uchwały zostały również przekazane pracownikom na 

stanowiska celem ich realizacji. 
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Ad. 5. 

Zapytania radnych do informacji, o której mowa w pkt 4. tj. „Sprawozdania z działalności Wójta 

Gminy w okresie międzysesyjnym wraz z informacją o realizacji uchwał”. 

Radny Dariusz Kośmider powiedział, że otrzymał pismo od Wójta Gminy w sprawie złej jakości wody 

dostarczanej ze stacji uzdatniania w Ryszewie. Podziękował Wójtowi i pracownikom za działanie, które 

przyczyniło się do poprawy ciśnienia wody. Radny wyraził nadzieję, że jeszcze w tym roku uda się podjąć 

temat oraz przeprowadzić dyskusję w kwestii ewentualnego nowego ujęcia wody lub modernizacji stacji 

uzdatniania wody w Ryszewie. Jak podkreślił, jest to sprawa ważna i pilna. 

Wójt Gminy przekazał, że odpowiedź na poruszony przez radnego problem, została przygotowana i złożona 

na ręce radnego oraz przewodniczącego. W punkcie gdzie jest wprowadzenie do raportu o stanie gminy 

odpowiedź zostanie odczytana przez Kierownika referatu, ponieważ jest to temat bardzo ważny. Kontynuując 

Wójt przekazał, że na poprzedniej sesji na część tematów odpowiedział, ale nie na wszystkie, ponieważ 

niezbędne były bardziej szczegółowe dane. Wójt poinformował, że podtrzymuje stanowisko o zajęciu się 

problemem jakości wody po okresie wakacyjnym. Na posiedzenie zostaną zaproszeni wszyscy radni oraz 

specjaliści w tym temacie. 

Radny Stefan Fedejko zapytał o konferencje z Enea, czy są jakieś szanse na zmodernizowanie sieci 

oświetleniowej? 

Wójt odpowiedział, że jest szansa na wymianę systemów oświetlenia, które będą prowadziły do oszczędności 

zużycia energii. Fundusze będzie można pozyskać najprawdopodobniej z Krajowego Planu Odbudowy  

lub z innych środków europejskich wspomaganych środkami krajowymi. Wójt dodał, że na konferencji 

poruszono także tematy rozbudowy, ulepszania i rozwoju nowych technologii. 

 

Ad. 6. 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy o pracy Rady obejmujące sprawozdania 

Przewodniczących Komisji o pracy Komisji 

Przewodniczący Rady Gminy Robert Wódczak poinformował, że: 

- w okresie międzysesyjnym brał udział w spotkaniach z pracownikami, kierownictwem urzędu gminy oraz 

wójtem gminy, celem omówienia bieżących spraw samorządu, 

- brał udział w przygotowaniach do sesji, 

- reprezentował samorząd na wydarzeniach osobiście oraz wspólnie z innymi radnymi, na które był 

zaproszony, 

- w zastępstwie w wydarzeniach uczestniczyły również wiceprzewodniczące rady gminy, w wielu 

wydarzeniach brali udział pozostali radni którzy często byli współorganizatorami przedmiotowych wydarzeń.  

Dnia 17 czerwca 2025 r. odbyło się posiedzenie Komisji oświaty, kultury, sportu i spraw socjalnych. 

Przewodniczący Stefan Fedejko przekazał, że komisja zajmowała się zaopiniowaniem sprawozdania  

z wykonania budżetu za rok 2024 oraz udzieleniem absolutorium wójtowi gminy Rogowo. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała te obydwa wnioski. Tego samego dnia odbyło się posiedzenie Komisji rolnictwa, 

ochrony środowiska, ładu i porządku publicznego. Przewodniczący Kazimierz Rychlewski przekazał, że 

komisja zajmowała się opiniowaniem sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2024 rok i zajęciem 

stanowiska w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi. Ponadto komisja opiniowała uchwały będące 

przedmiotem sesji. W dniu sesji odbyło się ponowne posiedzenie Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, 

ładu i porządku publicznego. Przewodniczący Kazimierz Rychlewski poinformował, że komisja zajmowała 

się zaopiniowanie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomników 

przyrody. Dodatkowo członkowie komisji zaopiniowali wniosek samorządu Szkoły Podstawowej  

w Mięcierzynie w sprawie ustanowienia 117 – letniego drzewa akacja pomnikiem przyrody. Przedmiotowy 

wniosek został przez komisję pozytywnie zaopiniowany. Również w dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie 

Komisji rewizyjnej. Przewodniczący Wojciech Czerwiński poinformował, że komisja zajęła się tematem 

wydatkowania środków przez Samorządową Administrację Placówek Oświatowo-Kulturalnych w Rogowie, 

Gminny Dom Kultury w Rogowie, Gminną Bibliotekę Publiczną w Rogowie, to znaczy energia, opał, środki 

czystości i delegacje służbowe, kilometrówka za 2024 r. Poruszono także sprawy bieżące. Przed sesją odbyło 

się posiedzenie Komisji rozwoju gospodarczego, budżetu i finansów. Przewodniczący Komisji Leszek 

Bugajny powiedział, że komisja zajęła się opiniowaniem sprawozdania z wykonania budżetu za 2024 rok oraz 

zajęciem stanowiska w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi gminy. Komisja zaopiniowała także uchwały 

będące przedmiotem sesji. 



 

Ad.7.   

Raport o stanie Gminy za 2024 r. 

a) debata nad Raportem o stanie Gminy Rogowo za 2024 rok 

Wójt powiedział, że na ostatniej sesji został przedstawiony raport o stanie gminy. W przedmiotowym punkcie 

został zgłoszony również problem dotyczący złej jakości wody dostarczanej ze stacji uzdatniania w Ryszewie. 

Wójt poprosił Kierownika referatu gospodarki komunalnej, nieruchomościami i ochrony środowiska  

o odczytanie odpowiedzi na kwestie poruszane w związku z tym tematem. 

Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Dariusz Kośmider odniósł się do początkowych słów odczytanej odpowiedzi. Radny powiedział, że 

być może skargi od mieszkańców nie trafiały, jednak problem ten był znany radnym. Jak powiedział sam 

zgłaszał od dłuższego czasu problem złej jakości wody. Na zebraniach sołeckich mieszkańcy również 

zgłaszali ten problem. Jeśli chodzi o chlorowanie wody Radny zaznaczył, że najważniejsze, że jest to 

stosowane w bezpiecznych dawkach. Radny poprosił by agregat, który miał nie dopuszczać do przerw  

w dostawie energii elektrycznej był na stacji uzdatniania wody. W sprawie odwiertów dokonywanych  

w miejscowości Budzisław Radny wskazał na problem podobny do stacji uzdatniania wody w Ryszewie 

polegający na tym, że w głębszych warstwach znajduje się węgiel brunatny, powodujący nieodpowiednią 

barwę wody. Radny wyraził obawę, że osad ten może odkładać się również w rurach. Jak podkreślił 

najważniejsze jest to być nie zrobić inwestycji o milionowej wartości, która nie przyniesie efektu ze względu 

na brak możliwości pozbycia się tego osadu. Radny przekazał, że rozmawiał w gronie naukowym i jest to 

trudne i kosztowne do wykonania technologicznie.  

Wójt poinformował, że problem złej jakości wody przeznaczonej do spożycia był zgłaszany podczas zebrań 

wiejskich, m.in. w Gałęzewie oraz w innych miejscowościach. W odniesieniu do zaplecza technicznego, Wójt 

wyjaśnił, że gmina posiada dwa agregaty prądotwórcze, z czego jeden został zakupiony w ramach programu 

„Cyfrowa Gmina” i będzie wykorzystywany do zapewnienia ciągłości pracy serwerów urzędu w przypadku 

przerw w dostawie energii elektrycznej. Odnosząc się do możliwości montażu agregatu prądotwórczego na 

stałe przy stacji uzdatniania wody w Ryszewie, Wójt zaznaczył, że nie ma obecnie pewności co do 

technicznych możliwości takiego rozwiązania. Dodał jednak, że przy każdej modernizacji stacji uzdatniania 

wody agregaty takie są standardowo montowane na stałe. W kontekście jakości wody, Wójt wskazał, że 

występowanie w regionie pokładów węgla brunatnego może wpływać na zmianę jej barwy, która bywa 

niezadowalająca. Przypomniał również, że podczas jednego ze spotkań ze specjalistą, podkreślono, iż woda 

pobierana z głębokich warstw nie wykazuje niepożądanego zabarwienia – pojawia się ono dopiero na etapie 

przesyłu, w środkowej lub końcowej części sieci wodociągowej. W związku z tym modernizacja lub 

rozbudowa stacji uzdatniania wody powinna iść w parze z modernizacją całej sieci dystrybucyjnej. Wójt 

podkreślił, że poprawa jakości wody jest jednym z priorytetowych zadań inwestycyjnych gminy, które 

powinno zostać zrealizowane w pierwszej kolejności. W tym celu konieczne jest opracowanie odpowiedniej 

dokumentacji technicznej oraz poszukiwanie zewnętrznych źródeł finansowania. Ponadto Wójt poinformował, 

że podczas ostatniego Konwentu Wójtów omawiano wejście w życie ustawy o obronności oraz 

towarzyszących jej rozporządzeń. W ramach tych przepisów przewidziano możliwość realizacji inwestycji 

wodno-kanalizacyjnych jako elementów infrastruktury istotnej z punktu widzenia bezpieczeństwa 

mieszkańców – na równi z budową schronów i innych obiektów ochrony cywilnej. Na ten cel planowane jest 

przeznaczenie kwoty ok. 200–250 mln zł dla województwa kujawsko-pomorskiego. Wójt zaznaczył, że 

Gmina Rogowo ma szansę na korzystniejszą pozycję startową w konkursach o dofinansowanie, ze względu 

na lokalizację na jej terenie kawernowych zbiorników gazu oraz przebieg strategicznego wojskowego kabla. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapewnił, że kwestia jakości wody będzie jednym z priorytetowych tematów 

obecnej kadencji. Podkreślił, że przygotowana odpowiedź stanowi szeroki wstęp do dalszych prac nad 

rozwiązaniem tego istotnego problemu. Odniósł się również do wiadomości od jednego z mieszkańców, 

odczytanej na poprzedniej sesji, w której zaproponowano ograniczenie liczby wydarzeń kulturalnych w 

gminie na rzecz realizacji inwestycji w infrastrukturę wodociągową. Przewodniczący wskazał, że koszt 
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organizacji Festiwalu Wody i Ryby, który odbył się w ubiegłym roku, wyniósł ze strony Gminy ok. 15–20 tys. 

zł, natomiast pozostała część została pokryta przez sponsorów. Zwrócił uwagę, że kwota ta jest 

niewspółmiernie niska w porównaniu do kosztów modernizacji stacji uzdatniania wody, które są znacznie 

wyższe. Zaapelował o tłumaczenie mieszkańcom rzeczywistej skali wydatków potrzebnych na realizację tego 

typu inwestycji. Zapowiedział również, że po zakończeniu okresu wakacyjnego zostanie zwołane wspólne 

posiedzenie komisji, na które zostaną zaproszeni specjaliści. Celem spotkania będzie wspólne wypracowanie 

konkretnych kroków zmierzających do rozwiązania tego trudnego i uciążliwego problemu, który dotyka 

mieszkańców. 

Wójt wyjaśnił, że na początku organizacji wydarzeń Gmina nie miała wsparcia sponsorów, gdyż konieczne 

było zbudowanie odpowiedniego wizerunku i zaufania wśród potencjalnych partnerów. Dopiero po 

wykazaniu się jako solidny organizator i zaprezentowaniu efektów dotychczasowych działań, udało się 

zachęcić sponsorów do współpracy. Wójt zaznaczył, że również w bieżącym roku, podobnie jak w poprzednim, 

prowadzone były liczne rozmowy z potencjalnymi partnerami. Prowadziła je Dyrektor Gminnego Domu 

Kultury, a część rozmów odbywała się wspólnie. W efekcie nie tylko udało się utrzymać dotychczasowych 

partnerów, ale również pozyskać nowych. Wójt wskazał, że w jednym przypadku sponsor sam zgłosił się do 

współpracy, po tym jak dowiedział się o skali wydarzenia i jego popularności wśród mieszkańców oraz gości. 

Taka sytuacja – jak podkreślił – jest powodem do satysfakcji. Wśród stałych partnerów Wójt wymienił m.in.: 

firmę Abramczyk, Gaz System oraz Bank Spółdzielczy. Podczas otwarcia sezonu letniego sponsorami 

wydarzenia była firma Polski Cukier z Polskiej Grupy Cukrowej. Zbliżające się wydarzenie „Włoskie Lato”, 

które odbędzie się 12 lipca, również posiada swoich sponsorów, w tym Powiat Żniński, który aktywnie 

wspiera organizację wydarzenia.  

Radny D. Kośmider zauważył, że mieszkańcy mogą mieć odmienne zdanie i wyrażać swoje frustracje w 

związku z jakością wody. Podkreślił jednak, że pozytywnym sygnałem jest gotowość do wspólnej rozmowy 

i podejmowania konkretnych działań w celu rozwiązania problemu, co – jak stwierdził – daje nadzieję, że 

temat zostanie wreszcie skutecznie zamknięty.  

 

b) podjęcie uchwały nr XV/104/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Rogowo wotum zaufania. 

Projekt uchwały przeczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Edyta Golczyk. 

Radni nie wnosili zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy pogratulował Wójtowi kolejnego wotum zaufania. 

Na sali rozległy się oklaski. 

 

Ad.8. 

Przyjęcie: sprawozdania rocznego z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem finansowym Gminy 

Rogowo za 2024 r., informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Rogowo za 2024 rok oraz informacji 

o przebiegu wykonania planów finansowych przez samorządowe instytucje kultury za 2024 rok: 

a) wprowadzenie do dyskusji Wójta Gminy 

Wójt powiedział, że sprawozdanie z wykonania budżetu za 2024 r. zostało przedłożone i wszystkie procedury 

z tym związane zostały spełnione. Komisja Rewizyjna wnosiła o udzielenia absolutorium. Wniosek został 

wysłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej i spłynęła opinia zwrotna. Wójt poprosił  

o zabranie głosu przez Panią Skarbnik Wiolettę Nowakowską.  

Skarbnik powiedziała Zarządzeniem Nr 0050.19.2025 z dnia 24 marca 2025 roku przedstawiłem Radzie 

Gminy Rogowo i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Bydgoszczy sprawozdanie roczne z wykonania 

budżetu Gminy Rogowo za 2024 rok, informację o stanie mienia komunalnego Gminy Rogowo za 2024 rok 

oraz informację o przebiegu wykonania planów finansowych przez samorządowe instytucje kultury za 2024 



 

rok. Budżet Gminy Rogowo na 2024 rok został uchwalony na Sesji Rady Gminy w dniu 20 grudnia 2023 

roku, uchwałą Nr LVII/424/2023 po stronie dochodów na kwotę 54.045.627,79 zł , a po stronie wydatków na 

kwotę 55.505.544,27 zł, z deficytem budżetowym w wysokości 1.459.916,48 zł. W okresie sprawozdawczym 

przedmiotowy budżet zmieniany był 29 razy uchwałami Rady Gminy 12 razy  oraz 17 razy zarządzeniami 

Wójta Gminy. Ostatecznie na dzień 31 grudnia 2024 roku dochody budżetu zaplanowane zostały na kwotę 

60.816.501,43 zł, a wydatki na kwotę 62.411.883,96 zł. Deficyt budżetowy w wysokości 1.595.382,53 zł. 

Dochody budżetowe na koniec 2024 roku zostały zrealizowane w 93,67 % na kwotę 56.964.559,12 zł, a 

wydatki w 96,79 % na kwotę 60.407.209,50 zł. W wyniku realizacji dochodów i wydatków budżetu Gminy 

Rogowo za 2024 r. zamknął się deficytem  budżetu w kwocie 3.442.650,38 zł. Należy podkreślić, że w wyniku 

realizacji budżetu gminy nie nastąpiło przekroczenie planowanych wydatków budżetowych powodujących 

naruszenie dyscypliny finansów publicznych. Realizacja zadań bieżących i inwestycyjnych poprzedzona 

została procedurą przetargową zgodnie z ustawą „Prawo zamówień publicznych”. Na dzień 31 grudnia 2024 

roku stan zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek wynosi 13.364.135,05 zł co stanowi 23,46 

% wykonanych w danym roku budżetowym dochodów. W okresie sprawozdawczym zaciągnięto kredyt w 

 wysokości 1.685.173,31 zł. Pozytywną opinię o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Rogowo za 2024 r. wraz z informacją o stanie mienia gminy wyraził Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy oraz zaopiniował pozytywnie wniosek Komisji Rewizyjnej Gminy Rogowo 

w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Rogowo z wykonania budżetu za 2024 r.  Ponadto 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Rogowo wydała jednogłośnie pozytywną opinię w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy. Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy 

zaopiniował pozytywnie wniosek Komisji Rewizyjnej Gminy Rogowo w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Wójta Gminy Rogowo z wykonania budżetu za 2024 r. W związku z powyższym wnoszę o obiektywną ocenę 

i przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o przedłożonym przez 

Wójta sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu Gminy Rogowo za 2024 rok, oraz 

informacji o przebiegu wykonania planów finansowych przez samorządowe instytucje kultury 

za 2024 rok 

Opinię przeczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Aneta Olszowa. 

Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

c) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej skierowanego do Rady Gminy o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy 

Wniosek przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

– Wojciech Czerwiński. 

Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Rogowo w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Rogowo z 

wykonania budżetu gminy za 2024 rok 

Opinię przeczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Aneta Olszowa.  

Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

e) Dyskusja 

W przedmiotowym punkcie nikt nie zajął głosu. 

 

f) podjęcie uchwały nr XV/105/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Rogowo za 2024 rok 

Projekt uchwały przeczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Edyta Golczyk. 
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Radni nie wnosili zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Za przyjęciem  uchwały głosowało 15 radnych. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

g) podjęcie uchwały nr XV/106/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Rogowo z tytułu wykonania budżetu gminy  

za 2024 rok 

Projekt uchwały przeczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Edyta Golczyk. 

Radni nie wnosili zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy pogratulował Wójtowi absolutorium. 

Wójt podziękował za kolejny rok uchwalonego wotum zaufania i absolutorium. Jak podkreślił Wójt to nie 

jedna osoba, a wiele osób którzy pracują na ten wynik. Włodarz podziękował wszystkim pracownikom  

i współpracownikom, którzy pilnują i dbają o to, żeby wszystkie działania były zgodne z prawem. Podkreślił, 

że jest to sukces wszystkich osób wykonujących rzetelną, sumienną i uczciwą pracę.  

 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady sesji.  

Przewodniczący powitał przybyłego na sesję I Wicewojewodę Kujawsko – Pomorskiego Pana Piotra 

Hemmerlinga. 

Kontynuując Przewodniczący przed blokiem uchwał zaproponował odczytywanie uchwał w wersji skróconej. 

W wyniku głosowania radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali propozycję /15 za/. 

 

Ad. 9. 

Podjęcie uchwały nr XV/107/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. o zmianie uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rogowo na 2025 r. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Edyta Golczyk. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych (1 głos wstrzymujący). 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. 

Podjęcie uchwały nr XV/108/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. o zmianie uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2032. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Edyta Golczyk. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych (1 głos wstrzymujący się). 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.11. 

Podjęcie uchwały nr XV/109/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie przyjęcia 

Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Rogowo na 

lata 2013-2028 – aktualizacja. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Edyta Golczyk. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 



 

Ad.12. 

Podjęcie uchwały nr XV/110/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie przyjęcia 

planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Edyta Golczyk. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.13. 

Podjęcie uchwały nr XV/111/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za pobyt i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku „Nasze Gzuby” w Rogowie. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Edyta Golczyk. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.14. 

Podjęcie uchwały nr XV/112/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród za osiągniecia dydaktyczno- 

wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Gminę Rogowo. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Edyta Golczyk. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.15. 

Podjęcie uchwały nr XV/113/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji 

odnawialnych źródeł energii na obszarze Gminy Rogowo. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Edyta Golczyk. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych (1 głos przeciwny, 3 głosy wstrzymujące się). 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. 

Podjęcie uchwały nr XV/114/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Rogowo i jej jednostkom 

podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 

będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Edyta Golczyk. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17. 

Podjęcie uchwały nr XV/115/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie organizacji 

wspólnej obsługi kasowej dla jednostek budżetowych Gminy Rogowo. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Edyta Golczyk. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 18. 

Podjęcie uchwały nr XV/116/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. o zmianie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Edyta Golczyk. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 19. 

Podjęcie uchwały nr XV/117/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych położonych w Rogowie przy ul. Kościuszki 8 oraz 

udzielenia bonifikaty. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Edyta Golczyk. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 20. 

Podjęcie uchwały nr XV/118/2025 Rady Gminy Rogowo z dnia 30 czerwca 2025 r. w sprawie 

uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Edyta Golczyk. 

Radni nie wnosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.21. 

Wolne głosy i wnioski. 

Głos zabrała Dyrektor Gminnego Przedszkola w Rogowie, Pani Beata Kabacińska, która wyraziła radość z 

faktu, że długo poruszany temat rozbudowy przedszkolnej kuchni wreszcie przestaje być jedynie 

przedmiotem dyskusji, a staje się realnym planem do realizacji. Pani Dyrektor podziękowała w szczególności 

tym radnym, którzy od lat byli świadomi skali problemu i konsekwentnie podejmowali działania na rzecz 

jego rozwiązania. Zaznaczyła również, że w ostatnim czasie przedszkole odwiedzili m.in. Pan Wójt, Pan 

Wicewójt, Pan Wojewoda oraz Pan Starosta, którzy widzieli jak małe jest to pomieszczenie. Podkreśliła, że 

kuchnia jest jednym z kluczowych pomieszczeń w placówce, zwłaszcza w kontekście obecnych trendów  

i wymagań dotyczących zdrowego żywienia dzieci. W kuchni nie korzysta się z gotowych półproduktów – 

posiłki są przygotowywane od podstaw, w sposób urozmaicony i zgodny z zasadami zdrowego żywienia. Jako 

przykład podała, że panie kucharki własnoręcznie przygotowują m.in. pierogi czy knedle, w ilości około 400 

sztuk dziennie. Z tego względu rozbudowa kuchni jest niezwykle istotna. Na zakończenie Pani Dyrektor 

wyraziła nadzieję, że przy tak zaangażowanej i prężnie działającej Radzie Gminy, rozpoczęte działania 

zakończą się pełnym sukcesem. 

Następnie głos zajął I Wicewojewoda Kujawsko – Pomorski Pan Piotr Hemmerling.  

Na wstępie podziękował za zaproszenie na sesję absolutoryjną, wyrażając zadowolenie z uczestnictwa w 

wydarzeniu, podczas którego Wójt Gminy Rogowo uzyskał absolutorium za ubiegły rok. Podkreślił, że to 

potwierdzenie akceptacji działań zarówno Wójta, jak i całej Rady Gminy, która wspólnie ponosi 

odpowiedzialność za rozwój samorządu. Pan Wicewojewoda, jako samorządowiec z wieloletnim 

doświadczeniem, zwrócił uwagę na trud wypracowywania konsensusu w organach stanowiących. Pozytywnie 

ocenił sposób procedowania uchwał przez Radę Gminy, wyrażając uznanie dla sprawności i kultury pracy 

radnych. Przywołał swoje dotychczasowe wizyty w Gminie Rogowo – m.in. podczas otwarcia oczyszczalni 

ścieków i żłobka – podkreślając ich znaczenie jako inwestycji przemyślanych i perspektywicznych. Wskazał, 

że stanowią one dowód dobrze prowadzonej polityki inwestycyjnej na poziomie lokalnym. W dalszej części 

wystąpienia odniósł się do rocznicy uchwalenia ustawy o samorządzie gminnym z 1990 roku oraz pierwszych 

w pełni wolnych wyborów samorządowych. Podkreślił ogromną wartość lokalnej samorządności, która jego 

zdaniem przynosi same pozytywne efekty – przede wszystkim upodmiotowienie społeczności lokalnych.  



 

W imieniu Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji, Pana Tomasza Siemoniaka, Wicewojewoda 

wręczył Wójtowi Gminy Rogowo, Panu Tomaszowi Michalczakowi, odznakę honorową „Za zasługi dla 

samorządu terytorialnego”. Podkreślił, że odznaczenie to zostało przyznane w uznaniu za długoletnią 

działalność Wójta na rzecz rozwoju Gminy Rogowo i lokalnego samorządu. Na zakończenie Pan Piotr 

Hemmerling złożył wszystkim członkom Rady Gminy oraz mieszkańcom najserdeczniejsze życzenia 

dalszego, konsekwentnego i zrównoważonego rozwoju. Wyraził również uznanie dla piękna gminy i jej 

potencjału, który – jak zaznaczył – jest dobrze wykorzystywany przez lokalne władze. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował w imieniu Rady oraz własnym Wicewojewodzie Piotrowi 

Hemmerlingowi za miłe słowa oraz dotychczasowe wsparcie dla gminy. Wyraził również wdzięczność za 

przyznane wyróżnienie dla Wójta Gminy Rogowo i pogratulował mu tego zaszczytu. Dodał z uśmiechem, że 

nie spodziewał się tak uroczystego charakteru sesji. 

Wójt Gminy Rogowo, również zabrał głos, wyrażając wdzięczność za przyznane odznaczenie i poparcie 

wyrażone przez Radę. Zaznaczył, że nie traktuje nagrody jako osobistego wyróżnienia, lecz jako efekt 

wspólnej pracy całego zespołu – pracowników urzędu, kierowników jednostek, radnych i wszystkich 

zaangażowanych w funkcjonowanie gminy. Podkreślił, że skuteczność działania samorządu wymaga 

współpracy doświadczonych i kompetentnych osób, a reforma samorządowa z 1990 roku – jak powiedział – 

była jedną z najlepszych decyzji ustrojowych w Polsce po 1989 roku. 

Wójt przybliżył także swoje doświadczenie zawodowe – od lat pracy w Starostwie Powiatowym w Żninie po 

działalność jako radny i przewodniczący rady – wskazując, że zdobyte przez lata kontakty i znajomość 

funkcjonowania administracji publicznej znacząco wspierają realizację zadań w roli wójta. 

Następnie odniósł się do bieżących i planowanych inwestycji. Wskazał, że Gmina Rogowo ma już szereg 

projektów przygotowanych do realizacji w nadchodzących latach, a niektóre posiadają już zapewnione 

finansowanie. Zaznaczył, że jednym z priorytetów pozostaje modernizacja dróg – gmina posiada ponad 100 

km dróg gminnych, z czego ok. 50 km zostało już zmodernizowane (w tym wspólnie z powiatem). Wójt 

zaapelował o więcej konkursów z funduszy europejskich dedykowanych infrastrukturze drogowej, ponieważ 

środki z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg są niewystarczające. Wójt podkreślił również znaczenie 

inwestycji wodno-kanalizacyjnych, które – jak zaznaczył – są kosztowne i często sięgają kwot rzędu 

kilkunastu milionów złotych. Z tego względu konieczne jest konsekwentne przygotowywanie dokumentacji 

projektowej i ubieganie się o dofinansowania. Dodatkowo wskazał na znaczenie rozwoju turystyki – 

zaznaczając, że Gmina Rogowo posiada ogromny potencjał przyrodniczy i rekreacyjny, który jest coraz lepiej 

wykorzystywany. Wójt podzielił się także osobistą historią związaną z rozmową z turystami z Niemiec, którzy 

– zachwyceni okolicą – wyrazili chęć powrotu do gminy i udziału w organizowanych wydarzeniach. Zwrócił 

uwagę, że marka Gminy Rogowo jako miejsca atrakcyjnego turystycznie stale rośnie i należy o nią dbać. 

Podkreślił, że praca na rzecz rozwoju gminy trwa nieustannie i nie zamierza zwalniać tempa. 

Wyraził nadzieję na dalszą współpracę i zapewnił, że zarówno on, jak i cały zespół będą nadal działać na 

rzecz poprawy jakości życia mieszkańców oraz promocji walorów gminy w regionie i poza nim. Wójt Gminy 

Rogowo, kończąc swoje wystąpienie, podkreślił, że największą satysfakcję z pełnionej funkcji czerpie  

z codziennych, szczerych rozmów z mieszkańcami, które potwierdzają sens wykonywanej pracy. Zaznaczył, 

że praca ta nie należy do łatwych, jednak – jak stwierdził – nikt go do niej nie zmuszał. Przyznał, że w trakcie 

sprawowania funkcji przechodzi się przez różne momenty – zarówno trudne, jak i mniej wymagające – ale 

najważniejsze jest, że działania te prowadzą gminę w dobrym kierunku. Na zakończenie Wójt raz jeszcze 

podziękował za otrzymane wyróżnienie oraz za zaufanie i współpracę. 

 

Ad.22. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Robert Wódczak podziękował wszystkim  

za udział i zamknął obrady XV sesji Rady Gminy Rogowo. 

 

       Protokolant                                                                              Przewodniczący Rady Gminy   

/-/Anna Łukaszewska       /-/Robert Wódczak 


